
 

Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/18020.

Benyújtás dátuma: 2022-01-14 14:22

Parlex azonosító: 19IUMA1J0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Ungár Péter (LMP) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az interjúja után végre abbahagyja a jobboldal annak
az abszurdumnak a mondogatását, hogy a„gyermekvédelminek” nevezett népszavazás nem a 
homofóbiáról szól?" 

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

 

Ma reggel a Kossuth Rádióban Miniszterelnök úr arról beszélt, hogy a homoszexualitás is jelen van
a világban „aztán, hogy ez elvezet-e a pedofíliához vagy nem, arról van egy nagyon nagy vita”. Ez
egy súlyosan megtévesztő és nem igaz állítás, ráadásul gyűlöletkeltő. Azzal, hogy tények nélkül,
sejtetéssel  beszélt,  egy  rendkívül  súlyos  bűncselekménnyel  mossa  össze  az  összes  magyar
homoszexuálist. Az Önök által gyermekvédelminek nevezett homofób népszavazás sem szól másról
csak a szexuális kisebbségek elleni lázításról. Az interjún elhangzottakból egyértelmű, hogy Önök
csak kifogásnak és eszköznek használják fel a gyermekeket az ideológiai harcukban, amit a hazai
szexuális kisebbség ellen folytatnak. 

 

Ezzel kapcsolatban tisztelettel kérdezem:

 

1. Az interjú után végre abbahagyja a jobboldal annak az abszurdumnak a mondogatását, hogy a
„gyermekvédelminek” nevezett népszavazás nem a homofóbiáról szól?

 

2.  A kormányon  belül  egységes  az  álláspont  abban,  hogy  létezik  az  Ön  által  említett  vita  a
homoszexuálisok  és  a  pedofília  kapcsolatáról?  Vagy legalább  belső  körben  elmerik  mondani  a



 
megélt valóságát a homoszexualitásnak?

 

3. Miniszterelnök úr amikor tavaly júniusban arról beszélt, hogy védi a homoszexuálisok jogait,
akkor is gondolkozott, hogy elvezet-e a homoszexualitás a pedofíliához? Melyik állítása nem valós
akkor a kettő közül?

 

Válaszát várva.

Tisztelettel,

Ungár Péter

LMP

Budapest, 2022.01.14.
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